
Žiadosť Kontrolórovi SPF o preskúmanie a vykonanie kontrolnej činnosti k pokračovaniu 
(opakovanému rokovaniu) 

Konferencie SPF, ktorá sa má uskutočniť formou Per Rollam dňa 23. októbra 2021 

 

Po zmätočnom predkladaní podkladom na pokračovanie (opakované rokovanie) Riadnej Konferencie 

SPF zo dňa 24.9.2021 formou hlasovania Per Rollam, ktoré boli niekoľko krát menené a to v dňoch 

20.10.2021 2 krát a 22.10.2021 1 krát a jednoznačne niesli sebou snahu manipulácie konferenciou 

predkladaním takých návrhov, ktoré neboli počas samotnej konferencie prerokovávané, bol dňa 

23.10.2021 o 17:01 predložený mailom delegátom Riadnej Konferencie SPF návrh uznesenia na 

hlasovanie formou Per Rollam, ktorým sa má odsúhlasiť pokračovanie (opakovanie rokovania) Riadnej 

Konferencie SPF zo dňa 24.9.2021 formou Per Rollam a súčasne schváliť minimálna zmena stanov 

podľa návrhu delegátov klubov AQSLE a PBPO, tak ako je to uvedené v zápisnici z Riadnej konferencie 

SPF č. SPF/2021/K/Z1 na str. 40. 

Avšak v zmysle tej istej zápisnice str. 40/41 mal byť delegátom Riadnej Konferencie SPF zo dňa 

24.9.2021 predložený aj návrh uznesenia delegáta konferencie p. Pavuka, ktorý bol predložený v mene 

klubov AQSLE a PBPO prostredníctvom chatu rokovacej aplikácie počas konania Riadnej Konferencie 

SPF v nasledujúcom znaní: 

“Konferencia SPF ukladá orgánom SPF v lehote 45 dní ustanoviť pracovnú skupinu na prerokovanie 

ideového zámeru zmien Stanov SPF podľa základných myšlienok, že plavecké športové odvetvia budú 

mať vlastné zväzové štruktúry členské schôdze, výkonné orgány volené členskými základňami 

daného športového odvetvia na členských schôdzach a zástupcov volených priamo členmi daného 

športového odvetvia v najvyššom výkonnom orgáne SPF – Rade SPF, pričom by sa detailne doriešili 

otázky rozdelenia kompetencií medzi výkonné orgány športových odvetví, Radu SPF, Prezidenta SPF 

so znovuzavedením pozície Generálneho sekretára SPF ako riadiaceho pracovníka administratívneho 

aparátu SPF – sekretariátu so zodpovednosťou Rade SPF ako kolektívnemu orgánu SPF zloženého so 

zástupcov športových odvetví a prípadne aj iných odborných pozícií, to všetko v lehote do 6 mesiacov 

predložiť členskej základni na pripomienkovanie.” 

Návrh tohto uznesenia však obsahom mailu, ktorým bolo spustené hlasovanie o uzneseniach z bodu 

č.18 Riadnej Konferencie SPF zo dňa 24.9.2021, nie je. Týmto sa pokračovanie (opakované rokovanie) 

Riadnej konferencie SPF zo dňa 24.9.2021 stáva neúplným a nesie so sebou znaky porušenia ako 

Rokovacieho poriadku tak aj samotných Stanov SPF. V prípade, že návrh tohto uznesenia nebude tiež 

predložený delegátom konferencie k schváleniu, nebude možné pokladať Riadnu Konferenciu SPF zo 

dňa 24.9.2021 za ukončenú. 

Tiež chcem upozorniť na skutočnosť, že k predloženým návrhom hlasovania formou Per Rollam zo dní 

20.10.2021 a 22.10.2022 ako pokračovanie (opakované rokovanie) Riadnej Konferencie SPF zo dňa 

24.9.2021 boli delegátmi tejto Konferencie zaslaná pripomienky a žiadosti, ktoré mali byť zverejnené 

pre všetkých delegátoch Riadnej Konferencie SPF zo dňa 24.9.2021. Tieto pripomienky a žiadosti mali 

zásadný vplyv na skutočnosť, že všetky zmätočné a neprávoplatné predložené návrhy uznesení na 

hlasovanie Per Rollam ako pokračovanie (opakované rokovanie) Riadnej Konferencie SPF zo dňa 

24.9.2021 boli stiahnuté. Doposiaľ som ako delegát tejto Riadnej Konferencie SPF nezaznamenal žeby 

boli tieto pripomienky a žiadosti ostatných delegátov Riadnej Konferencie SPF doručené, prípadne 

zverejnené na webovom sídle SPF v časti Riadna Konferencia SPF. 

Týmto žiadam Kontrolóra SPF, aby preveril správnosť postupu pokračovania (opakovaného rokovania) 

Riadnej Konferencie SPF zo dňa 24.9.2021, vyzval predsedníctvo konferencie k zabezpečeniu takých 



krokov, aby bol v plnom rozsahu naplnený program Riadnej Konferencie SPF zo dňa 24.9.2021 a aby 

boli všetka pripomienky a žiadosti delegátov k pokračovaniu Riadnej Konferencie SPF zo dňa 24.9.2021, 

ktoré mali charakter diskusných príspevkov, zverejnené na webovom sídle SPF a dostupné všetkým 

členom SPF. 

Súčasne žiadam, aby aj táto mnou preložená žiadosť, ktorú pokladajte za diskusný príspevok, bola 

zverejnená na webovom sídla SPF v časti Riadna Konferencie SPF zo dňa 24.9.2021 a bola zaslaná 

všetkým delegátom tejto Konferencie SPF.  

 

 

Martin Králik v. r. – delegát 
riadny člen SPF – Klub plávania AquaCity Poprad 

V Poprade 24.10.2021 


